
 

 

Protokoll  
 
    Föräldrarådet Ringsberg 

 
   Måndag den 10 April 2012  
    kl. 18.15-20.15 
 
Anna Bärtås, för åk 4 
Dyanne Karlsson, för åk 5  
Anders Vannestål, för f-klass 
Erling Rask, Rektor 
Kaj Landström, för åk 2 
Gustaf Waxegård, sekreterare, sitter för åk 1 
Jenny Sjöbring, för åk 4 
 

1. Anna B väljs till mötesordförande. 
 

2. Presentationer. 
 

3. Föregånde protokoll. Godkännes. 
 

4. Erling informerar.  
a. Tema på klassmöten blir Datorn i skolan. Elever och lärare jobbar 

tillsammans. Det blir en rundvandring, f-klass och åk 1 kan delta i vilken 
klass som helst. Barnen till f-klass och ettan får följa med om 
de/föräldrarna vill. Inget är bestämt vad gäller klassmöten för f-klass 
och ettan specifikt. Det planeras ytterligare ett föräldramöte kring 
datoranvändning framöver.  

b. Skolavslutning/sommarfest i folkets park. Samma koncept som tidigare 
med tårtkalas som avslutning. Föräldrahjälp med tårtor och organisation 
av bord etc tas tacksamt emot. Föräldrarådet ska hjälpa till att fixa folk 
som hjälper till. Vi har åtminstone tre frivilliga som vill åta sig detta 
hedersuppdrag.  

c. Erling informerar om planeringen inför den kommande förskoleklassen. 
Det är önskvärt att några föräldrar från föräldrarådet kan närvara vid 
introduktionen som riktas till föräldrar i augusti. Erling tar själv kontakt 
med föräldrar som redan har äldre syskon på skolan. Återkommer till 
föräldrarådet vid behov. 

d. Antagningen av nya elever är nu klar. 23 elever är antagna till f-klass. 
Troligen kommer 10-12 ytterligare elever tas in till andra klasser. Vi 
diskuterar situationer som kan uppkomma när vissa klasser är fyllda 
trots att det finns sökande och andra har lediga platser. Det är viktigt 
att kunna fylla skolans platser eftersom elevantalet bygger skolans 



 

 

ekonomi. Det kan då bli aktuellt att anta något fler elever till ”fulla” 
klasser för att balansera elevantalet totalt sett.  

e. Lärarlagen arbetar även med att förbättra mottagningen av nya elever 
som kommer till andra klasser än f-klass, så att alla nya elever får en bra 
introduktion både socialt och i arbetssätt och ”kultur”. 

f. Städuppdraget på Ringsberg kommer från augusti ersättas av företaget 
ISS. De lokalt anställda städarna kommer tyvärr därmed inte att jobba 
vidare på skolan. Det betyder sannolikt färre vuxna bland barnen.  
    

5. Fråga Erling   
a. Föräldrarådet accepterar att föräldrarådet betalar hälften av Åke 

Sjöbergs arvode för datorföreläsning som blir i storleksordningen 
2000:-. Vi konstaterar samtidigt att vi ska fortsätta jobba för att 
marknadsföra KUL-pengen. Marknadsföra via e-posten som vi 
mödosamt samlat in? Vi diskuterar att sätta en tidsgräns till början 
av juni, alltså att man betalar för läsåret 12/13 senast 1 juni. Men det 
kan också vara rimligare att satsa på inbetalning till september. 
Gustaf skriver en text till e-postutskick.  

b. Vi funderar på om man ska kunna göra ”svängen” framför skolan 
enfilig och därmed göra det svårare att parkera Erling pratar med 
VÖFAB. 

c. Om man behöver parkeringstillstånd för att parkera på närliggande 
parkeringsplatser vid till exempel föräldrasamtal eller liknande kan 
man få det via Erling eler av någon lärare. Gäller restaurangskolan och 
lärarnas parkering. Risken finns att annars bli bötfälld (om man står 
på p-plats som kräver tillstånd utan att ha det).  
 

6.  Ekonomi. Inget av vikt idag. 
 

7.  Planering 2012   
 a. Stadgar i F-råd.   

 b. Profilering av F-råd. 
 c. Folder 
     e. Kulpeng                 
                                                                                

8.  Rapporter & Skrivelser – inget inkommet. 
 

9.  Inkomna frågor – inget utöver parkeringsfrågan.  
     

10.  Övriga frågor  
a. Börjar fundera över en gåva till lärarna i samband med avslutning. 

Förslag framkommer som vi tills vidare hemlighåller. Kaj tar ansvar 
för detta förutsatt att vi kan klubba det på kommande föräldraråd. 



 

 

Vi diskuterar även en förteckning över presenter som givits så att 
man inte upprepar sig, och som även kan fungera som inspiration. 
Frågan uppstår även om det skulle vara bra med en ”projektplats” på 
nätet som föräldrarådet har tillgång till. 
   

11.  Nästa Möte 9 Maj. 
 

12.  Vem tar med fika till mötet? 4 juni = Anders V, 9 maj = Gustaf 
 

13.  Mötets avslutande. 
 


